
 

 

9 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2021. október 27-én megtartott nyílt képviselő-testületi ülésről.  

 

Képviselő-testületi ülés helye: Rendezvényterem (Jobbágyi, Lakótelep 7. ép.) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

                            Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester, 

 Baranyi István képviselő, 

 Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Maczák Tímea képviselő, 

  Pintér Norbert képviselő, 

 Sebők-Haász Mária képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja, 

 Hajnal Róbert r. tzls. Pásztói Rendőrkapitányság, 

  Dr. Tóth Renáta jegyző, 

 Kucsikné Kerek Katalin jegyzőkönyvvezető. 

  

A képviselő-testületi ülésről igazoltan távol volt: --- 

 

Jelenlévő érdeklődő állampolgárok: --- 

 

 

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az 

ülés határozatképes.  

 

 

N A P I R E N D 

 

1. Beszámoló a község közbiztonságának helyzetéről 

 Előterjesztő: Pásztói Rendőrkapitányság 

 

2. A 2021.évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet módosítása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 
 

3.  Védőnői Szolgálat épületének statikai megerősítése  

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

4. Egyebek 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 

 

 

 



 

 

1./ Beszámoló a község közbiztonságának helyzetéről  

 

Előterjesztő: Hajnal Róbert r. tzls., körzeti megbízott Pásztói Rendőrkapitányság  

 

Schoblocher István polgármester: Az első napirendi pont beszámoló a község 

közbiztonságának helyzetéről, mely egy nagyon részletes beszámoló, ami nemcsak 

Jobbágyi község, hanem Pásztó és vonzáskörzetének 2020-as évi közbiztonsági helyzetét 

ecseteli. Majd szeretne a későbbiekben hozzászólni, úgyhogy megkérdezte a jelenlévő 

Hajnal Róbert r. tzls. körzeti megbízottat, hogy kíván-e valamilyen kiegészítést tenni a 

beszámolóval kapcsolatban. 

 

Hajnal Róbert r. tzls. Pásztói Rendőrkapitányság: Üdvözölt mindenkit a maga és a 

kapitányság nevében. Megköszönte a meghívást, elmondta, hogy a kapitányságvezető 

asszony, illetve az osztályvezető asszony egyéb elfoglaltsága miatt nem tudott jelen lenni 

az ülésen, ezért ő képviseli a kapitányságot, mint települési körzeti megbízott. A 

beszámolóhoz nem kívánt kiegészítést mondani, az anyagot együtt készítették a 

kapitányságvezető, illetve az osztályvezető asszonnyal. Megköszönte az 

önkormányzatnak a munkáját, a segítséget, melyet mindig megkapott a polgármester 

úrtól. Szeretnének a továbbiakban is minden segítséget megadni, illetve a közrendet, 

közbiztonságot fenntartani a településen.   

 

Schoblocher István polgármester: Megköszönte a körzeti megbízott és a Pásztói 

Rendőrkapitányság munkáját. Megkérdezte a képviselő-testületet, hogy kíván-e valaki 

kérdést vagy észrevételt feltenni?  

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Röviden összefoglalta, hogy az előterjesztés egy 

részletes anyag mely kiegészül különböző statisztikákkal, amelyben jól láthatóak azok a 

mutatók, hogy javulás történt, a 2020-as évben nagyon sok mutató javult. Bizonyos 

szempontból biztos a pandémia helyzet is közrejátszott ebben, ez a véleménye, illetve azt 

is el szokta mondani, a statisztika az mindig szép, de hogyha olyan történik a településen, 

ami a rendőrség hatásköre, akkor azt be kell jelenteni. Elmondta, hogy a Pásztói 

Rendőrkapitányság állománya mindig segítőkész, illetve arra törekednek, hogy a 

településen történő bűncselekményeket megpróbálják minél jobban elhárítani, vagy pedig 

megpróbálják a bűnelkövetőket felderíteni. A 20. oldalon van igazából egy olyan 

statisztika, ami a településre vonatkozik. Kiskorú veszélyeztetés 2019-ben egy volt, 2020. 

évben pedig hat, ez nem igazából jó. Itt az elkövetők szempontjából gondok vannak, ezen 

el kellene gondolkodni azoknak az embereknek, akik ilyen cselekményeket hajtanak 

végre. Holnap lesz majd egy közbiztonsági értekezlet, melyet minden évben meg szokott 

tartani a Pásztói Rendőrkapitányság. Ezen az értekezleten ott vannak a térség 

településvezetői, polgárőrök, illetve a szakmában érintettek. Ő mindig elmondja, illetve 

beszélt a kapitány asszonnyal is a kábítószerrel kapcsolatos dolgokról. Mindannyian 

tudják, hogy ez nem egy egyszerű dolog, hiszen mindannyian látjuk, hogy azok a renitens 

személyek összességében irritálják a település lakóit. Megköszönte a kapitány 

asszonynak is, illetve a körzeti megbízottaknak is a munkájukat, akikkel jó kapcsolatot 

sikerült kialakítani az évek során. Bármelyikük még akkor is segítenek a települést érintő 

kérdésekben, amikor nincsenek szolgálatban. Még egyszer megköszönte a kapitányság 

munkáját, további sikert és jó egészséget kívánt! Kérte, hogy aki egyetért a beszámolóval, 

az kézfeltartással szavazzon. 



 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta. 

 

28/2021. (X. 27.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Pásztói Rendőrkapitányság 

beszámolóját a község közbiztonságának helyzetéről elfogadta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

A beszámoló mellékletként csatolva.  

 

Hajnal Róbert r. tzls. távozott az ülésről.  

 

 

2./ A 2021. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet módosítása 

  

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 
 

Schoblocher István polgármester: A bizottsági ülésen megtárgyalásra került a rendelet-

tervezet. A bizottságok egyhangúlag támogatták a képviselő-testület elé való terjesztését. 

Kérte a képviselők hozzászólását. 
 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a 2021. évi költségvetéséről 

szóló rendelet módosítását. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 14/2021. (X. 28.) önkormányzati rendelete 

a 2021. évi költségvetésről szóló 4/2021. (II. 24.) önkormányzati rendelet 

módosításáról”. 

 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

3./ Védőnői Szolgálat épületének statikai megerősítése  

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A Védőnői Szolgálat épületének statikai megerősítése 

a bizottsági ülésen megtárgyalásra került. A bizottságok támogatják a legolcsóbb 

árajánlatot adó céggel a szerződéskötést. Mindenki támogatta azt is, hogy ez a munka 

megvalósuljon az épületnél, tehát a legolcsóbb árajánlat ebben az esetben a Silver 2009 

Kft.-é volt. Aki egyetért azzal, hogy a védőnői szolgálat épületének statikai megerősítését 

ez a cég végezze el, az kézfeltartással szavazzon.   

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 



 

 

29/2021. (X. 27.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Védőnői Szolgálat statikai 

megerősítésére vonatkozó ajánlatokat megismerte. 

A beruházásra vonatkozóan felhatalmazza Schoblocher István polgármestert, hogy a 

legolcsóbb ajánlatot benyújtó SILVER 2009 Kft.-vel (3182 Karancslapújtő Orgona út 

10.) a vállalkozási szerződés nettó 877.462 Ft + ÁFA összeggel megkösse. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

4./ Egyebek 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

a.) Karácsonyi díszkivilágítás  

 

Schoblocher István polgármester: A karácsonyi díszkivilágítással kapcsolatban a 

bizottsági ülésen már beszéltek, itt csak annyit szeretne hozzátenni, hogy egy héten belül 

mindenkinek várná a javaslatát azzal kapcsolatban, hogy kinek mi az észrevétele, hogy 

milyen megoldást javasol. 

  

 

b.) Bari Krisztián támogatási kérelme könyvkiadáshoz 

 

Schoblocher István polgármester: Érkezett egy támogatási kérelem Bari Krisztiántól, 

melyet felolvasott: „Bari Krisztián 3063 Jobbágyi Fáy utca 10. szám alatti lakos azzal a 

kéréssel fordulok Önökhöz, hogy a Szikrák kötetemet szeretném, ha támogatnák, mert a 

nehéz anyagi helyzetem miatt nem tudom megvalósítani a kiadását. Ennek a költsége 

50.000 forint lenne, ami 100 példány tartalmaz. Bízva a kedvező döntésükben, köszönöm 

magam és a falu nevében. Mellékelem a borító képét.” Az a véleménye, hiszen nem egy 

nagy összegről van szó, hogy támogassák az írói tevékenységét Bari Krisztiánnak. Kérte 

tőle, hogy támogatás esetén biztosítson tiszteletpéldányt az önkormányzat, illetve a 

könyvtár részére. Kérte a képviselő-testület tagjainak kérdését vagy véleményét ezzel 

kapcsolatban?  

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Kérte, hogy aki egyetért azzal, hogy Bari Krisztián 

részére 50 ezer Ft támogatást biztosítson az Önkormányzat, ami 100 példány könyv 

nyomtatását finanszírozza, az kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta. 

 

30/2021. (X. 27.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta Bari Krisztián 

jobbágyi lakos Szikrák című kötetének kiadására vonatkozó támogatási kérelmét, és 

annak megvalósításhoz 50.000 Ft összegű egyszeri, anyagi támogatást állapít meg. 



 

 

Határidő: 2021. november 30. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

c.) Szennyvízberuházással kapcsolatos tájékoztatás  

 

Schoblocher István polgármester: A településen jelenleg folyamatban lévő 

szennyvízberuházással kapcsolatban a következő tájékoztatást adta. A 

szennyvízberuházás most egy olyan stádiumba érkezett, hogy a szennyvíztisztító telep 

készen van, tehát elviekben tudja fogadni a szennyvizet. A településeken megtörtént a 

vizes próbája a hálózatnak. Úgy néz ki, hogy rendben van településenként a különböző 

átemelőknél az energiaellátás is. Jobbágyin a hegy alatti részen minden régóta készen 

van, illetve a vizes próbát kell elvégezni.  A településen igy ott lehetne rövid időn belül a 

hálózatra történő rácsatlakozást majd elvégezni. Erre készült egy szóróanyag is, ezt 

véleményeztette az ÉRV Zrt. helyi vezetőjével is. Valószínű, hogy a jövő héten ki lesz 

juttatva az ingatlantulajdonosoknak, melyben le van írva, hogy a bekötést elő kell 

készíteni. Amikor minden rendben van és azt mondják, mehet, akkor lesz egy másik 

tájékoztató is, hogy most már rá lehet csatlakozni a rendszerre. Tehát ez azt jelenti, hogy 

ki kell építeni a saját belső szennyvízhálózatot, meg kell hagyni azt a fél métert vagy egy 

métert és mikor azt mondja a szolgáltató, hogy igen, akkor át kell fordítani és akkor rá 

lehet csatlakozni a szennyvízhálózatra. A település nagy részén nem tudta megmondani 

mikor fog ez megtörténni, hiszen a benzinkúttal szemben lévő átemelőnél még nincs meg 

az energia. Azt mondták neki, hogy várhatóan december közepére lesz meg az 

energiaellátás, tehát akkor lehetne rákapcsolni majd ezt a településrészt is. Annyit tudott 

még ezzel kapcsolatban elmondani, hogy elkészült a lakótelepen a társasházaknak a terve. 

A közbeszerzést majd most fogja kiírni a honvédség. Kimondottan a zöldterületben fog 

majd kiépülni hálózat. Úgy lesz megoldva műszakilag, hogy az egyik épületből megfelelő 

műszaki paraméterek mellett át fogják fordítani. Szakemberek szerint meg lehet csinálni 

egy-két óra alatt, és akkor ott nem lehet használni semmit természetesen, utána átkötik és 

akkor mehet minden. Azt már többször elmondta, hogy a lakótelepi utak csak akkor 

lesznek helyreállítva, ha megtörtént a szennyvízhálózat teljes kiépítése, illetve, ha 

megtörténik a rácsatlakozás, de ez a jövő évben fog csak megvalósulni jelenlegi 

információk szerint. Kérdezte, hogy a tárggyal kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel?   

 

Hozzászólás nem volt.  

 

d.) Tájékoztatás az önkormányzati fejlesztések helyzetéről 

 

Schoblocher István polgármester: A fejlesztésekről röviden tájékoztatta a képviselő-

testületet. Elmondta, hogy a Petőfi Sándor úton elkezdték az út felújítását. A bölcsődénél 

is lett kialakítva még két parkoló, illetve itt elkezdték a vizesárkot készíteni. A hosszútávú 

gondolkodás szempontjából elő kell készülni a következő fejlesztésekre. Azt hiszi, hogy 

azzal mindannyian egyetértenek, hogy két nagy dolog van, amit meg kell csinálni: az 

egyik az utak, amik még nincsenek megcsinálva, illetve a vízelvezetés. A vízelvezetés 

olyan nagy projekt, aminek a tervezése nem egy millió forint, hanem több millió forint. 

A vízelvezető rendszer kimondottan egy hosszútávú megoldás, erre TOP Plusz-os 

pályázatban lehet majd lehetősége az önkormányzatnak. Nem tudta, hogy mikor fognak 

ezek kiírásra kerülni. Az egyik legfontosabb, amit meg kellene oldani, ami már nagyon 

régóta probléma, a Partalja út, illetve annak a térségnek a vízelvezetése. Keskeny is az út, 

meg hát ezek az utak így készültek valamikor. A Jókai utat is csinálják, de ezek az utak 



 

 

ilyenre vannak méretezve, így van alapjuk, ezzel együtt kell élni. Tehát ha szélesebb 

utakat akarnának csinálni, akkor az rengeteg pénzbe kerülne. Erre jó példa a Hunyadi út, 

a végén reklamáltak, hogy miért olyan keskeny, azért, mert úgy van meg az alapja, illetve 

a forgalom szempontjából így csinálták, tervezték meg valamikor az őseink. Van-e 

kérdés, észrevétel?  

 

Pintér Norbert képviselő: A karácsonyi díszkivilágításra visszatérve elmondta, hogy ő 

arra gondolt, hogy egy nagy, szép dísz legyen. A másik javaslata, hogy a körzeti 

megbízottaknak egy karácsonyi csomagot állítson össze az önkormányzat, mert mindkét 

rendőr megérdemli a munkája alapján, kb. 50 ezer forint értékben. 

Schoblocher István polgármester: Jön a Mikulás az idén is mikuláscsomagban részesítjük 

a településen élő gyermekeket, illetve majd jön a karácsony, így arra gondolt, hogy 

ugyanúgy, mint tavaly, hasonló volumenű, illetve árukészletű csomag kerüljön 

összeállításra. Annyit szeretne majd elérni, hogy ne az utolsó pillanatban kelljen 

kihordani. Van-e valakinek kérdése, észrevétele?  

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Az idősek karácsonyi csomagjára vonatkozik, 

hogy ugyanolyan volumenű legyen, mint a tavalyi? Tavaly azzal indokolták, hogy nem 

volt Idősek Napja, és az az összeg került beleforgatásra a csomagokba.  

Schoblocher István polgármester: A mostani Idősek Napja pályázati forrásból valósult 

meg, tehát az az összeg relatíve most is rendelkezésre áll, tehát azért is gondolta, hogy 

meg tudnák oldani ugyanúgy, mint ahogy tavaly volt. 

Megköszönte a képviselők munkáját, a nyílt ülést bezárta, majd zárt ülést rendelt el.  

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István        dr. Tóth Renáta 

 polgármester         jegyző 

 


